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Vážená paní ministryně, 
 
obracíme se na Vás v souvislosti se zrušením investičních dotací v oblasti sportu (Program 
133510), které jste oznámila na tiskové konferenci 9. 5. 2017, a chceme Vás seznámit se 
svízelnou situací, do které jsme se Vaším, nastalými událostmi vynuceným, rozhodnutím 
dostali. Zároveň Vás chceme požádat o schůzku či reakci na náš dopis, protože naši situaci 
musíme řešit v řádu dnů.  
 
Projekt města Mnichovo Hradiště „Modernizace sportoviště Nad Parkem“ byl 
v letošním roce doporučen k podpoře z výše uvedeného programu. O podporu projektu 
jsme žádali již dvakrát dříve, přičemž jsme měli pochyby, zda je vůbec možné uspět - jak 
kvůli množství žadatelů a nastavení podmínek, tak kvůli špatné pověsti, kterou tento program 
bohužel všeobecně měl. V letošním roce nás proto velmi mile překvapila tisková zpráva 
MŠMT z 7. 3. o transparentním výběru projektů a následně i oznámení příslibu dotace 
8 000 000 Kč pro naše sportoviště.  
 
Neprodleně jsme zahájili přípravy k realizaci projektu - schválili jsme změnu rozpočtu města, 
dopracovali projektovou dokumentaci, odstranili zeleň na budoucím staveništi, soutěžili 
dodavatele. Vše je připraveno tak, abychom v červnu zahájili stavební práce a 
začátkem listopadu mohl být projekt ukončen. Zahájení stavby není možné odkládat, a to 
vzhledem k tomu, že pokládání umělých povrchů na atletickém hřišti vyžaduje příznivé 
klimatické podmínky a prodloužení projektu za termín 31. 3. 2018 není ze strany MŠMT 
umožněno. Od oznámení příslibu dotace do dnešního dne jsme do projektu vložili pro 
naše město nemalou částku přibližně 350 000 Kč a strávili s ním stovky hodin práce, a 
to i mimo pracovní dobu, po večerech či o víkendech, jen aby se vše podařilo stihnout.  
 
Informace o zrušení investičních dotací, které se k nám dostávají z tiskových 
prohlášení MŠMT a médií, nás dostává do naprosto nejisté a zároveň bezvýchodné 
situace - nemáme žádné oficiální informace od MŠMT týkající se konkrétně našeho 
projektu, který bez dotace nejsme schopni realizovat. V řádech dnů se musíme 
rozhodnout co, uděláme s nastartovaným procesem stavby hřiště, tak aby nedošlo 
k nehospodárnému nakládání s městskými financemi.  
 
Mezi sportovními spolky pracujícími s mládeží i mezi kolegy na radnici zavládla těžká 
frustrace. Naše důvěra v procesy ministerstva a zároveň i v jeho pracovníky je nyní naprosto 
otřesena.  Zároveň těžce neseme skutečnost, že se dostáváme do spojení s podezřením na 
zneužití dotací a čelíme dotazům, jakou roli naše město v této kauze hraje. V této souvislosti 
musím zdůraznit, že si nejsme vědomi žádné souvislosti mezi naším projektem a 
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podezřeními, které se objevují v souvislosti s panem M. Peltou a paní náměstkyní S. 
Kratochvílovou, a naprosto jsme důvěřovali v proklamovanou transparentnost hodnocení 
projektů. 
 
Vážená paní ministryně, oceňuji vaši politickou zodpovědnost a férové politické jednání. 
Současně Vás však žádám o to, aby MŠMT jednalo férově i s těmi, kdo se díky dotační 
kauze octli bez vlastního zavinění ve velmi nepřehledné situaci. 
 
Věříme, že je možné zvolit postup, který nepoškodí ty, kteří se bez vlastní viny dostali 
situací na MŠMT do problémů, a z toho důvodu Vás prosíme o  

 neuplatňování principu „kolektivní viny“ a individuální posouzení projektů, 
kterým byla přislíbena podpora z investičního programu a které nejsou uváděny na 
seznamu projektů prošetřovaných Policí ČR, tak aby města a spolky nedoplatily na 
nezodpovědné jednání pracovníků MŠMT, 

 možnost seznámit se s hodnotícím procesem a hodnocením našeho projektu 
pracovníky MŠMT i Expertní komisí, tak abychom mohli poskytnout odpověď našim 
zastupitelům, kolegům na radnici a především občanům a mohli se bránit případným 
nařčením týkajícím se spojení našeho města s danou kauzou, 

 oficiální stanovisko MŠMT k našemu projektu - reakci na tento náš dopis či 
schůzku s Vámi v co nejkratším termínu, protože situaci, do které jsme se díky 
rozhodnutí MŠMT dostali, musíme řešit v řádech dnů.  

 
Teto dopis zasílám také na vědomí ústavním činitelům za náš volební obvod panu senátorovi 
J. Jermářovi a panu poslanci a předsedovi Poslanecké sněmovny J. Hamáčkovi. 
 
 
S pozdravem 
 
 
 
 
Mgr. Ondřej Lochman, PhD. 
starosta města 
tel. 777 887 320 
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